
 

Motion från Dan Svennberg 
Hej, 

Mikael Pilebro, kassör i fiskevårdsföreningen och jag, Dan Svennberg är numera jägare. Vi ser 

skarvens framfart i Håtöviken som ett stort problem. Framför allt när vi sätter i gös och odlar gädda. 

Vi har en tanke att söka skottlossningstillstånd i detaljplanerat område från Polisen. Då behöver vi 

markägarnas (föreningarnas godkännande) för att det ska bli möjligt för oss. Trots att vi i 

fiskevårdsföreningen äger mandatet rent praktiskt över vattnet.… 

Styrelsens ställningstagande 
Styrelsen tycker motionen är bra. Då styrelsen anser att beslut om antal skyddsjägare ligger inom 

normal förvaltning och inte är ett årsmötesbeslut har ansökan om skyddsjakt sagt ja till frågan på ett 

styrelsemöte. 

 

 


